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POTPISAN NOVI PROGRAM PROJEKTA ZAŽELI ZA OPĆINU PODGORAČ

Posao za 27, a skrb  
za 150 osoba
Realizacijom ovog programa znatno će se podići socijalni standard za 150 kori-
snika s područja naše općine. K tome, ovaj program omogućava zapošljavanje 
27 osoba, također s područja naše općina. To, dakle, znači puno bolji standard 
življenja za bar 27 obitelji za naredne tri godine – rekao Đanić
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U okviru projekta »Zaželi – 
prevencija institucionalizaci-
je« u Velikoj vijećnici Osječ-
ko-baranjske županije 18. 
ožujka je ministar rada, miro-
vinskoga sustava, obitelji i so-
cijalne politike Marin Piletić 
uručio ugovore o dodjeli bes-
povratnih sredstava predstav-
nicima 31 jedinice lokalne sa-
mouprave, udruga i institucija 
s područja Osječkobaranjske 
i Virovitičkopodravske župa-
nije. Ovom važnom događa-
ju nazočili su potpredsjednik 
Vlade i ministar obrane Ivan 
Anušić, ravnatelj Hrvatskog 
zavoda za zapošljavanje Ante 
Lončar i osječko-baranjski 
župan Mato Lukić.
Ukupna vrijednost uručenih 
ugovora iznosi 30,3 milijuna 
eura, a realizacijom ugovora 
zaposlit će se ukupno 633 oso-
be koje će u naredne gotovo tri 
godine pružati usluge potpo-
re i podrške za ukupno 3.718 
osoba starijih od 65 godina ili 
osobama s invaliditetom. 
Ono što je za mještane općine 
Podgorač najvažnije, svaka-

ko je činjenica kako je ovom 
događaju nazočio i općinski 
načelnik Goran Đanić budući 
da je upravo Općina Podgorač 
postala jedan od korisnika no-
vog projekta Zaželi.
– Naravno da smo zadovolj-
ni. Puno smo radili i vremena 
posvetili ovom programu dok 
smo sve pripremili zajedno s 
konzultantima koji nas prate u 
socijalnim program. Realiza-
cijom ovog programa znatno 
će se podići socijalni standard 
za 150 korisnika s područ-

ja naše općine. K tome, ovaj 
program omogućava zapo-
šljavanje 27 osoba, također s 
područja naše općina. To, da-
kle, znači puno bolji standard 
življenja za bar 27 obitelji za 
naredne tri godine. Stoga sam 
kao općinski načelnik izuzet-
no zadovoljan što smo uspjeli 
dobiti ovakav projekt za Op-
ćinu Podgorač – istaknuo je 
načelnik Đanić nakon potpi-
sivanja ugovora vrijednog 1,3 
milijuna eura u ime Općine 
Podgorač. 

Načelnik Đanić prilikom svečanog primitika vrijednog ugovora
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Ruže za 
Dan žena
U povodu međunarodnog 
Dana žena, općinski na-
čelnik Goran Đanić, je 
obišao škole, trgovine, am-
bulante i ostale objekte u 
svim općinskim naseljima 
i svakoj ženi darovao ružu 
čestitajući im njihov dan. 

– Umirovljenicima s područja 
Općine Podgorač u općinskom 
proračunu za 2024. godinu su 
i ove godine osigurana financij-
ska sredstva za isplatu uskrsni-
ca – izvijestio je općinski načel-
nik Goran Đanić i napomenuo 
da svaki umirovljenik dobija 
iznos od 30 eura. 
Pravo na dodjelu imaju svi umi-
rovljenici koji imaju prebivalište 

na području Općine Podgorač, 
a novac je umirovljenicima do-
stavljen na kućne adrese.

Podsjećamo kako Općina Pod-
gorač godišnje iz svojih prora-
čunskih sredstava izdvaja nešto 
više od 34 tisuće eura upravo za 
isplatu uskrsnica i božićnca svim 
umirovljenicima na području op-
ćine.

ODRŽANA 16. SJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE PODGOTRAČ

Vijećnici nisu prihvatili policijsko 
izvješće o stanju sigurnosti
Mještani Općine Podgorač nikad nisu bili manje sigurni. Policiji je trenutno 
najvažnija prevencija u cestovnom prometu, dok se ostala djela poput kon-
trole gospodarenja otpadom zanemaruju rekao je Đanić

Uskrsnice umirovljenicima stigle na kućne adrese

U prostorijama Vatrogasnog 
centra 5. ožujka je održana 16. 
sjednica Općinskog vijeća Op-
ćine Podgorač u ovom sazivu.

Pored Informacija o stanju si-
gurnosti na području Općine 
Podgorač za 2023. godinu, vi-
jećnici su raspravljali i usvoji-
li prijedloge odluka o davanju 
koncesije za obavljanje dim-
njačarskih poslova, o raspore-
đivanju sredstava za redovito 
godišnje financiranje političkih 
stranaka i nezavisnih vijećnika 
zastupljenih u Općinskom vi-
jeću Općine Podgorač u 2024. 
godini. Usvojeni su i programi 
utroška sredstava ostvarenih 
od šumskog doprinosa u 2024. 
godini, te programa korištenja 
sredstava ostvarenih od zaku-
pa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog kori-
štenja i davanja na korištenje 
izravnom pogodbom poljopri-
vrednog zemljišta u vlasništvu 
RH na području Općine Pod-
gorač i naknade koja se plaća 
zbog promjene namjene poljo-
privrednog zemljišta u 2024. 
godini.

Također, usvojena je i Odluka o 
davanju prethodne suglasnosti 
na Opće uvjete isporuke komu-
nalne usluge ukopa pokojnika 
na području Općine Podgorač, 
Provedbeni plan unaprjeđenja 
zaštite od požara za područje 
Općine Podgorač za 2024. go-
dinu i Izvješće o radu Općin-
skog načelnika Općine Podgo-

rač za razdoblje od 1.07. do 31. 
12. 2023. godine.

Kao i prošle godine, i sada se 
velika većina općinski vijeć-
nika nije složila s policijskom 
informacijom o stanju sigur-
nosti na području općine, tako 
da policijska informacija nije 
prihvaćena 

Općinski načelnik se osvrnuo 
na predmetno Izvješće i napo-
menuvši kako mještani Općine 
Podgorač nikad nisu bili manje 
sigurni. Policiji je trenutno naj-
važnija prevencija u cestovnom 
prometu, dok se ostala djela 
poput kontrole gospodarenja 
otpadom zanemaruju.

– Mišljenja smo, kako skidanje 
dopuštene brzine vožnje na žu-
panijskoj cesti od Poganovaca, 
preko Budimaca do Podgorača 
sa ranijih 70 na 50 kilometa-
ra, nije opravdano. Općinski 

vijećnici se s time ne slažu. 
Pretpostavljamo kako je ova-
kva odluka donešena na teme-
lju nekih ranijih istraživanja i 
analiza. Konkretno, iz vremena 
kada se gradila autocesta pre-
ma Osijeku i vremena kada se 
obnavljala državna cesta D2 od 
Osijeka, preko Bizovca i Koš-
ke do Našica. U to vrijeme su 
ovu županijsku cestu koristila 
mnoga vozila, a osobito teški 
kamioni koju su dovozili gra-
đevinski materijal. Danas toga 
više nema. Razumijem značaj 
stanja sigurnosti, ali ne želimo 
biti taoci policije koja učestalo 
koristi radare za kontrolu brzi-
ne upravo na području Budi-
maca i Podgorača od kako je 
dopuštena brzina smanjena na 
50 kilometara. Samo kažnja-
vanje sigurno nije jedina mjera 
koja pruža sigurnost svima u 
prometu – istaknuo je općinski 
načelnik Goran Đanić.

S prošle sjednice Općinskog vijeća
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SVEČANOM SJEDNICOM OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE PODGORAČ OBILJEŽEN JE DAN OPĆINE PODGORAČ

Nastaviti razvoj općine
Prošlu su godinu obilježile velike investicije, a na tom tragu nastavljamo i ove godine. Planiramo završetak Gos-
podarske zone vrijednosti oko 1,5 milijuna eura te pročistača otpadnih voda vrijednog 3,5 milijuna eura, kao i 
izgradnju akumulacije Breznica koja će biti jedna od naših najvećih investicija – istaknuo je načelnik Đanić

Gosti na svečanoj sjednici Obraćanje župana Mate Lukića

Svečana sjednica Općinskog vijeća Opći-
ne Podgorač, održana 13. veljače, bila je 
središnji dio programa obilježavanja Dana 
Općine Podgorač. Sjednica je održana u 
prostorima Vatrogasnog centra Podgorač, 
dan uoči blagdana Sv. Valentina, zaštitnika 
Podgorača. 

Uz vijećnike, općinskog načelnika Gorana 
Đanića i predstavnike društvenog života 
ove općine, sjednici su nazočili obnašatelj 
dužnosti župana Osječko-baranjske župani-
je Mato Lukić, saborske zastupnice Nataša 
Tramišak i Vesna Vučemilović, zamjenik 
župana Josip Miletić, gradonačelnik Grada 
Našica Krešimir Kašuba, gradonačelnik 
Donjeg Miholjca Goran Aladić, načelnik 
Općine Marijanci Darko Dorkić, načelnik 
Općine Donja Motičina Željko Kovačević 
i drugi uzvanici.
Đanić: I ove godine nastavljamo 
investirati u razvoj
O radu u prošloj godini i aktualnostima u 
Općini Podgorač uvodno je govorio općin-
ski načelnik Goran Đanić. 

– Prošlu su godinu obilježile velike investi-
cije, a na tom tragu nastavljamo i ove godi-
ne. Planiramo završetak Gospodarske zone 
vrijednosti oko 1,5 milijuna eura te proči-
stača otpadnih voda vrijednog 3,5 milijuna 
eura, kao i izgradnju akumulacije Breznica 
koja će biti jedna od naših najvećih investi-
cija. Na svom putu Općina Podgorač uvijek 
je računala i na podršku Osječko-baranjske 
županije s kojom imamo izvrsnu suradnju u 
planiranju i realizaciji važnih projekata za 
sve naše stanovnike – rekao je Đanić.
Lukić: Svaki projekt koji zapošljava 
je hvalevrijedan
Čestitku svim mještanima Općine uputio 
je i obnašatelj dužnosti župana Mato Lukić 
koji je potaknuo sve okupljene da i dalje po-
kreću različite inicijative. 

– Danas smo od načelnika Gorana Đanića 
čuli informacije o nizu projekata u Općini 

Podgorač, a znamo da je svaki projekt va-
žan i hvalevrijedan, bilo da donosi izdašnu 
financijsku omotnicu i zapošljavanje većeg 
broja ljudi ili samo jedne osobe. Zato mogu 
samo poželjeti da se razvoj Općine u tom 
smjeru i nastavi. Općina Podgorač je pro-
storno velika, ima oko 2.500 stanovnika, 
no kao što Županija brine o ravnomjernom 
razvoju svih dijelova OBŽ, drago mi je da 
načelnik sa svojim timom izuzetno brine o 
ravnomjernom razvoju svih devet naselja 
te se svuda ulaže u potrebnu infrastrukturu, 
dječja igrališta i sve druge potrebe – kazao 
je Lukić. 

Dodao je kako je Županija do sada ulagala u 
sve sfere društvenog, kulturnog, sportskog i 
gospodarskog života na području općine iz-
dvajajući sredstva za vatrogastvo, rad škole, 
obnovu i izgradnju cesta i ostale komunalne 
infrastrukture, a isto će činiti i u budućnosti.

Tramišak: Načelnik jedan od 
poduzetnijih načelnika općina
Okupljenima se obratila i saborska zastu-
pnica Nataša Tramišak koja je uz čestitku 
mještanima Općine istaknula kako je upra-
vo Općina Podgorač dokaz da i manje sredi-
ne mogu biti pokretači kvalitetnih projeka-
ta zahvaljujući kojima se stvaraju povoljni 
uvjeti za život. 

– Mogu osobno posvjedočiti da je načelnik 
jedan od poduzetnijih načelnika općina koji 
je mnogobrojne projekte komunicirao i pri-
javljivao na naša ministarstva. Ovim putem 
svim mještanima čestitam i blagdan općin-
skog zaštitnika, sv. Valentina i želim vam 
puno uspjeha u budućem radu – naglasila je 
Tramišak. 

Vučemilović i Kašuba: Zadržati 
mlade i vratiti one koji su otišli
Saborska zastupnica Vesna Vučemilović u 
svom se obraćanju osvrnula na primjetnu 
ravnomjernu razvijenost svih devet naselja 
Općine istaknuvši kako svako mjesto ima 
neko središnje okupljalište. To je, kaže, 
ključno za ostanak stanovništva u ruralnim 
krajevima.
I gradonačelnik Našica, Krešimir Kašuba, 
čestitao je mještanima općine Podgorač na 
ostvarenom:
– Čestitam vam na vašem radu jer je vidlji-
vo je da je mnogo toga napravljeno u Op-
ćini Podgorač. Zahvaljujem na korektnoj 
suradnji Općine i Grada Našica. I ovom pri-
godom ističem da je Grad Našice nedjeljiva 
cjelina s okolnih pet općina jer surađujemo 
na svim područjima – od gospodarskih do 
društvenih događanja. Važno je zadržati 
mlade i vratiti one koji su otišli. Svim mje-
štankama i mještanima čestitam Dan Opći-
ne i želim i vam i dalje uspješan rad – rekao 
je gradonačelnik Kašuba.
Svečanu sjednicu svojim su kvalitetnim i 
veselim nastupom uveličale članice pjevač-
kog zbora HKD Podgoračani.

Priznanja i zahvalnice 
najboljima
Na svečanoj sjednici uručena su i prigod-
na priznanja. Povelju Općine Podgorač 
dobio je Zoran Ćutek za zasluge u promi-
canju humanitarnog djelovanja, a zahval-
nice Općine Podgorač uručene su Katici 
Moguš za zasluge u promicanju humani-
tarnog djelovanja, te Zvonku Kurucu za 
zasluge u promicanju vatrogastva. 

Načelnik Đanić o daljnjem razvoju općine
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Naglasci iz prigodnog 
govora načelnika Đanića
– Svih ovih proteklih godina koliko ob-
našam dužnost načelnika općine, bila 
je iznimna čast ali i zadovoljstvo voditi 
brigu o općini, svakom pojedinom na-
selju. No, to nipošto ne znači da se ni-
smo susretali sa nizom problema i iza-
zova. Tu je posebno do izražaja došla 
nezavidna gospodarska i ekonomska 
situacija u proteklih 10 godina, koja je 
izravno utjecala ne samo na stabilnost 
općinskih prihoda i realizaciju planira-
nih projekata, već i na sami standard 
stanovnika te poslovanje i uspješnost 
poljoprivrednika, trgovačkih društava 
i obrta. Usprkos svemu, općinski pro-
račun je stabiliziran pravilnim i neop-
hodnim mjerama te provedenim raci-
onalizacijama troškova i poslovanja. 
Uspješno je završen ili pokrenut čitav 
niz projekata i investicija te su izdvo-
jena znatna financijska sredstva za 
izradu projektnih dokumentacija koje 
će biti podloga za snažniji investicijski 
ciklus u godinama koje su pred nama. 

– Unazad nekoliko godina pojačana 
su ulaganja u komunalnu infrastruk-
turu u svih devet općinskih naselja. 
Tako je asfaltirano ukupno 11 ulica u 
Budimcima, Poganovcima, Razbojištu, 
Ostrošincima i Bijeloj Lozi, i to većinom 
aplicirajući na Natječaje Ministarstva 
regionalnog razvoja i fondova EU, Mi-
nistarstva graditeljstva i Osječko – ba-
ranjske županije kojima su povučena 
znatna financijska sredstva. Radi se o 
investicijama vrijednim oko 1,3 milijuna 
eura kojima su asfaltirane ulice te ure-
đeni kolni prilazi i oborinska odvodnja.

– Sva općinska naselja opremljena su 
suvremenim dječjim igralištima, jav-
nom rasvjetom, uređenim grobljima s 
izgrađenim mrtvačnicama, adaptira-
nim i uređenim društvenim domovima, 
dok su u šest najvećih naselja uređeni 
trgovi s manjim fontanama i zelenilom 
te pripadajućim klupama i koševima za 
otpad.

– Ove godine planiramo završetak re-
alizacije projekta Poduzetničke zone 
»Podgorač«, koji bi trebao biti kotač 
zamašnjak gospodarskog razvoja i 
prosperiteta općine. Višegodišnja su 
se ulaganja općine u izradu prostor-
nih planova zone, studije opravdano-
sti i projektne dokumentacije konačno 
isplatila, te su završeni gotovo svi 
radovi na izgradnji komunalne infra-
strukture. Za ovu godinu preostala je 
posljednja faza, a to je izgradnja pri-
stupne ceste, ceste u zoni, parkirališta, 
nogostupa i oborinske odvodnje. Uko-
liko sve bude teklo planiranom dinami-
kom, do kraja ove godine Poduzetnič-
ka zona će biti kompletno opremljena 
komunalnom infrastrukturom. Realiza-
ciju do sada odrađenog uvelike je pot-
pomogla Osječko-baranjska županija i 
resorno Ministarstvo, čiju pomoć i par-
tnerstvo očekujemo i dalje. 

U PODGORAČU ODRŽANO STRUČNO VIJEĆE RAVNATELJA OSNOVNIH 
ŠKOLA OSJEČKO-BARANJSKE ŽUPANIJE

Stručno usavršavanje ravnatelja
U radu ovoga stručnog skupa, prikazani su projekti pojedinih škola, a od 
zanimljivih tema izdvojena je motivacija te projekt cjelodnevne škole

FOTO VIJEST

Čokolada za svaku 
umirovljenicu
U podgoračkom Vatrogasnom cen-
tru, u organizaciji podgoračke po-
družnice Udruge umirovljenika Na-
šice, pripremljena je zabava povo-
dom Dana žena. Tom su prigodom 
općinski načelnik Goran Đanić i 
predsjednica podgoračke podružni-
ce Udruge Suzana Đanić, sve umi-
rovljenice počastili čokoladom.

Ravnatelji osnovnih škola Osječko-baranjske županije na skupu u Podgoraču

Početkom ožujka je u Va-
trogasnom centru Podgo-
rač održano 2. Županijsko 
stručno vijeće ravnatelja 
Osječko-baranjske župani-
je. Domaćin skupa je bila 
podgoračka Osnovna škola 
Hinka Juhna.

Na skupu se okupila većina 
od 73 ravnatelja osnovnih 
škola s područja Županije, 
te drugih ustanova koje dje-
luju u sklopu aktiva osnov-
noškolskih ravnatelja. 

Sudionike Županijskog 
stručnog vijeća, na počet-
ku njihova rada, pozdravio 
je općinski načelnik Goran 
Đanić zaželjevši im dobro-
došlicu i plodan rad u Pod-
goraču.

U radu ovoga stručnog sku-
pa, prikazani su projekti 
pojedinih škola, a od zani-

mljivih tema izdvojena je 
motivacija te projekt cjelod-
nevne škole. Uz pozdrave 
dobrodošlice svim sudioni-
cima, ravnateljica Osnovne 
škole Hina Juhna, Zdenka 
Vukomanović, istaknula je 
kako je i ovaj susret poka-
zao da je uvijek korisno čuti 
primjere dobre prakse dru-
gih škola i primijeniti ih u 
svojim školama.

Jadranka Sabljak, ravna-
teljica OŠ Popovac i vodi-
teljica aktiva županijskog 
stručnog vijeća školskih 
ravnatelja (uz suvoditelja 
aktiva Josipa Mandurića), 
ovako je objasnila smisao 
organiziranja ovakvih struč-
nih skupova:

– Cilj ovakvoga skupa je 
stručno usavršavanje ravna-
telja. Imamo određeni broj 
tema koje obrađujemo mi 
voditelji ili netko od kolega 
ravnatelja, a dolaze nam i 
gostujući predavači. U tome 
dosta surađujemo sa izda-
vačkim kućama koje nam 
ponude neke od svojih pre-
davača. Dakle, primarni cilj 
je stručno usavršavanje, ali i 
druženje uz razmjenu isku-
stava između samih ravna-
telja – istaknula je Sabljak.

Jadranka Sabljak
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POTPISANI UGOVORI O FINANCIRANJU PROJEKATA I PROGRAMA RADA UDRUGA KOJE 
DJELUJU NA PODRUČJU OPĆINE PODGORAČ ZA 2024. GODINU

57.000 eura za rad udruga
Upoznat sam s radom svih naših udruga kao i s njihovim potrebama za financirenjam. Naravno da 
novca nikada nije dosta, ali moramo se uskladiti s realnim mogućnostima. Pri tome želim naglasiti 
kako su sve udruge ove godine zabilježile povećenja financiranja od strane Općine Podgorač i to 
minimalno deset posto – rekao je općinski načelnik Goran Đanić
U prostorijama Općine Pod-
gorač 1. ožujka su potpisani 
Ugovori o financiranju insti-
tucionalne podrške za proved-
bu projekata ili programa rada 
udruga u ovoj godini iz izvornih 
sredstava općinskog proračuna. 
Ugovore su potpisali načelnik 
Općine Goran Đanić i nadlež-
ni predstavnici udruga. Vrijed-
nost ovih ugovora iznosi 57.000 
eura što je prosječno povećanje 
u odnosu na prošlu godinu od 
desetak posto. Tim iznosom je 
obuhvaćeno 15 ugovora i 5 ma-
nifestacija. 

Sigurnost za rad udruga
Obračajući se nazočnima, op-
ćinski načelnik Goran Đanić je, 
između ostalog, istaknuo:

– Ovaj oblik financiranja zna-
či određenu sigurnost za rad 
udruga s područja naše opći-
ne. Upoznat sam s radom svih 
naših udruga kao i s njihovim 
potrebama za financirenjam. 
Naravno da novca nikada nije 
dosta, ali moramo se uskladiti 
s realnim mogućnostima. Pri 
tome želim naglasiti kako su 
sve udruge ove godine zabi-
lježile povećenja financiranja 
od strane Općine Podgorač i to 
minimalno deset posto. Do sada 
nije bilo nikakvih problema u 
realizaciji planiranih programa 

i zato mogu samo čestitati svim 
našim udrugama. 

Želim još istaknuti kako ove 
godine po prvi na natječaju nisu 
sudjelovala dobrovoljna va-
trogasna društva. Razlog tome 
je što je osnovana Vatrogasna 
zajednice Općina Podgorač, te 
su od ove godine u tom smislu 
vatrogasci pod posebnim intere-
som Općine i od 1. siječnja se 
financiraju na drugačiji način – 
rekao je načelnik Đanić.

Zadovoljstvo financiranjem 
od strane Općine Podgorač
Predsjednica HKD-a Podgora-
čani, Zdenka Vukomanović je 
rekla:

– U ime HKD-a Podgoračani 
mogu izraziti zadovoljstvo fi-
nanciranjem od strane Općine 

Podgorač. Sve naše manifesta-
cije uvijek doživaljavaju po-
hvale od svih sudionika, a oso-
bito od strane naših gostiju. U 
svemu tome veliki je doprinos 
naših članova i njihovog rada, 
ali bez financija to ne bi išlo. U 
svom programu uvijek moramo 
odrediti prioritete jer zalogaj ne 
smije veći od onoga što imamo. 
Zahvaljujući ovakvom obliku 
financiranja imamo sigurnost 
ostvarivanja programa i našeg 
rada već od početka godine. 
Stoga još jednom zahvaljujem i 
općinskom načelniku kao i op-
ćinskim vijećnicima koji su dali 
potporu za naše programe.

Ivan Prišć, predsjenik NK Mla-
dosti iz Stipanovaca je naglasio:

– U svoje osobno ime i u ime 
kluba se zahvaljujem načelniku 

Đaniću i Općini Podgorač na 
ovom iznosu koji smo danas 
svojim potpisivanjem ugovora 
i potvrdili. Povećanje koje smo 
ove godine dobili nam donosi 
određenu stabilnost i sigurnost 
da možemo raditi i proći godi-
nu bez nekih poteškoća. 

Sličnog je mišljenja bio i An-
đelko Stanivuković, predsjed-
nik NK Poganovci

– Također izražavam zahvalu 
načelniku Đaniću i Općini Pod-
gorač na ukazanom povjerenju 
i financijskim sredstvima bez 
kojih mi kao udruga ne bi mo-
gli funkcionirati. 

I direktor NK Sloga iz Podgo-
rača, Petar Đanić, izrazio je 
zahvalnost za dobivena sred-
stva:

– Ovo što dobijemo od Općine 
Podgorač gotovo je 90 posto 
sredstava što dobijemo za naš 
rad. Klub okuplja 50-ak regi-
striranih igrača za koje treba 
osigurati svu opremu, treba 
održavati prostorije i teren, 
uoči početka svakog prven-
stva treba svim igračima pla-
titi liječničke preglede i čitav 
niz drugih obveznih davanja. 
Stoga još jednom zahvaljujem 
na ovim sredstvima i nadam se 
kako ćemo ih zaista opravdati.

S potpisivanja ugovora o financiranju udruga

Kao i mnogih godina ranije, i ove godine za-
počinje program predškole za djecu koja će 
od rujna krenuti u osnovnu školu. Program 
predškole traje deset tjedana i namijenjen 
je djeci koja ne pohađaju redoviti vrtićki 
program. Zahvaljujući Općini Podgorač i 
Dječjem vrtiću Zvončić i DVD-u Podgorač 
– mališani iz naselja koja spadaju u općinu 
Podgorač, imaju prigodu sudjelovati u tom 
vrijednom programu. 
– Općina i ove godine financira troškove 
ovog programa za djecu sa svog područja. 
K tome, Općina Podgorač je s DVD Podgo-
rač dogovorila besplatan prijevoz djece od 
mjesta njihova stanovanja do vrtića u Pod-

goraču. To je osobito važno s aspekta sigur-
nosti djece jer imamo polaznike programa 
predškole koji se prevoze iz brojnih naselja 
podgoračke općine. Time je za svako dijete 
osiguran besplatan prijevoz u pratnji odgoji-
teljice – objasnio je načelnik Goran Đanić.
Općina Podgorač već niz godina podupire 
ovakve programe namijenjene najmlađim 
mještanima. Dio je to mnogih socijalnih, ali 
i demografskih mjera usmjerenih ka najmla-
đoj populaciji.
– U tom kontekstu sam posebno zadovoljan 
što je DVD Podgorač i ove godine pristao 
ustupiti svoje kombi vozilo s vozačem kako 

bi se djeci s područja naše općine omogućio 
svakodnevan besplatan i siguran prijevoz od 
mjesta njihova stanovanja do prostora pod-
goračkog dječjeg vrtića. Time su podgorački 
vatrogasci pokazali veliko razumijevanje, ali 
i socijalnu osjetljivost za djelovanje u svojoj 
zajednici – naglasio je načelnik Đanić, do-
davši kako je u tom cilju potvrđen dogovor 
s predsjednikom DVD Podgorač Josipom 
Mojzešom.
To je još jedan dokaz kako se materijalna 
sredstva i tehnika vatrogasaca korisno upo-
trebljavaju za potrebe cijele zajednice. U 
ovom slučaju u korist naših najmalđih i nji-
hovih roditelja.

Vatrogasci opet prevoze predškolce
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OVOGODIŠNJE 
VATROGASNE 
INTERVENCIJE

Čak 30 
vatrogasaca 
na četiri 
požara
Od početka ove godine pa 
do 18. ožujka, u centru Va-
trogasne zajednice Općine 
Podgorač zabilježene su če-
tiri vatrogasne intervencije. 

Prva intervencija se dogodi-
la 8. veljače u Stipanovcima 
gdje je zabilježen požar na 
otvorenom prostoru. Interve-
niralo je sedam vatrogasaca 
iz DVD-a Podgorač (Vidačić 
Danijel, Mojzeš Tomica, Moj-
zeš Josip, Kuruc Zvonko, 
Greganić Domagoj, Đanić 
Goran i Đanić Darije), te dvo-
jica iz DVD Kršinci (Stefančić 
Miroslav i Štefančić David).

Dan poslije (9. veljače), va-
trogasci su morali interve-
nirati u Budimcima gdje je 
također bio požar na otvore-
nom prostoru, a sudjelovalo 
je ukupno 11 vatrogasaca: 
Greganić Domagoj, Kuruc 
Zvonko, Đanić Goran, Moj-
zeš Josip, Moguš Željko i 
Prišć Vlado iz DVD-a Pod-
gorač, te Štefančić Miroslav, 
Štefančić Zdravko, Pastveč-
ko Damir, Štefančić David 
i Štefančić Damir iz DVD-a 
Kršinci.

Treća ovogodišnja interven-
cija zabilježena je 19. veljače 
u Bijeloj Lozi, gdje je požar 
na otvorenom prostoru iza-
zvalo spaljivanje otpada. Su-
djelovalo je šest vatrogasaca 
iz DVD-a Podgorač: Mojzeš 
Tomica, Mojzeš Josip, Kuruc 
Zvonko, Greganić Domagoj, 
Đanić Goran i Patajac Stevo.

Dana 28. veljače bila je če-
tvrta dosadašnja vatrogasna 
intervencija i to u Podgoraču. 
Radilo se također o požaru 
na otvorenom prostoru uzro-
kovanom spaljivanjem otpa-
da u dvorištu. U intervenciji 
su sudjelovala četiri vatro-
gasca iz DVD-a Podgorač: 
Greganić Domagoj, Moguš 
Željko, Kuruc Zvonko i Pata-
jac Stevo.

Upravo na Međunarodni dan ci-
vilne zaštite i Dan civilne zaštite 
Republike Hrvatske, u dvorani 
Vatrogasnog centra u Podgo-
raču, 1. ožujka je tim povodom 
održana prigodna svečanost.

Pozdravljajući sve nazočne 
pripradnike civilne zaštite s 
područja Općine Podgorač i 
goste, općinski načelnik Go-
ran Đanić je istaknuo kako 
se u općini Podgorač kontinu-
irano radi na osposobljavanju 
i pripremanju postrojbe opće 
namjene civilne zaštite kako bi 
bila spremna za slučajeve ne-
očekivanih nesreća.

Načelnica općinskog stožera 
civilne zaštite Ljiljana Grbić 
objasnila je čime se bavi civil-

na zaštita, predstavila mjere i 
aktivnosti koje provodi te plan 
rada lokalne samouprave u 
području civilne zaštite.

Rad sustava civilne zaštite 
na razini Osječko-baranjske 
županije predstavila je Silva-
na Pirić, voditeljica Službe 

za prevenciju i pripravnost 
Područnog ureda civilne za-
štite Osijek, rekavši kako se 
osposobljavanjem postrojbi i 
pripadnika civilne zaštite na-
stoji pridonijeti jačanju svijesti 
građana o jačanju sustava, ali 
i spremnosti na izazove velikih 
nesreća i katastrofa.

DVD PODGORAČ – GODIŠNJA SKUPŠTINA

Još jedna uspješna godina
Krajem veljače je održana iz-
vještajna godišnja skupština 
DVD-a Podgorač. Izvješće 
o radu podnio je predsjednik 
Josip Mojzeš, istaknuvši broj-
ne aktivnosti i uspjehe koje je 
ostvarilo ovo stožerno društvo 
Općine Podgorač. Prošle go-
dine DVD Podgorač je imalo 
ukupno 12 intervencija (9 po-
žarnih, dvije tehničke interven-
cije i jednu potragu za nesta-
lom osobom). K tome, DVD se 
uključivao u organizacije mno-
gih događanja na području op-

ćine, te sudjelovao u prijevozu 
djece, članova mnogih podgo-
račkih udruga i općenito ljudi u 
potrebi. 

Čestitke na uspješnom radu 
društva uputili su predsjednik 
Vatrogasne zajednice Općine 
Podgorač Petar Đanić, ravna-
teljica OŠ Hinka Juhna i pred-
sjednica HKD-a Podgoračani 
Zdenka Vukomanović i pred-
stavnici gostujućih DVD-ova. 

– Iznimno sam ponosan na rad 
ovog društva. Prošlogodišnji 
pokazatelj o vrlo visokoj izla-

znosti članova na intervenci-
je, daje veliku dozu sigurnosti 
mještanima cijele općine – 
istaknuo je općinski načelnik 
Goran Đanić, dodajući kako 
su sva općinska ulaganja u ovo 
društvo potpuno opravdana. 

Rekao je kako Općina Podgo-
rač nastavlja s ulaganjima u va-
trogastvo, ne samo u ovo dru-
štvo, već u cijelu Vatrogasnu 
zajednicu Općine Podgorač, 
zajedno sa svim društvima koje 
djeluju unutar zajednice, kao i 
onima u osnivanju.

OBILJEŽAVANJE MEĐUNARODNOG DANA CIVILNE ZAŠTITE

Značaj osposobljavanja 
pripadnika civilne zaštite
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U podgoračkom Vatrogasnom 
centru 11. ožujka je održana 
izvještajna skupština Vatroga-
sne zajednice Općine Podgorač. 
Tim povodom, izvješće o radu 
podnio je predsjednik Petar 
Đanić, istaknuvši zadovoljstvo 
dosadašnjim radom zajednice, 
kao i potporom načelnika Gora-
na Đanića i općinskih vijećnika. 
Čestitajući vatrogascima, pot-
poru je pružio i načelnik općine 
Goran Đanić, naglasivši kako 
je zajednica imala puno pre-
preka od osnivanja do danas. 
Podsjetio je kako su zajednicu 
osnovali DVD-ovi Podgorač i 
Kršinci, pridružio se DVD Vuka 
Razbojište, a uskoro će član po-
stati i novoosnovani DVD Bu-
dimci. Pri tome je izrazio nadu 
kako će se zajednici pridružiti i 
DVD-ovi Stipanovci i Kelešin-
ka, koji su sada taoci svog vod-
stva, a imaju zakonsku obvezu 
da postanu dio VZ Podgorač – 
naglasio je načelnik Đanić. 
Čestitke na uspješnom radu Va-
trogasnoj zajednici Podgorač 
uputio je i predsjednik Županij-
ske vatrogasne zajednice Zden-
ko Čarapar.

Čestitke za prvi rođendan
Kakvi su dojmovi s prve iz-
vještajne skupštine, pitali smo 
općinskog načelnika Gorana 
Đanića. 
– Prva radna godišnja izvje-
štajna skupština Vatrogasne za-
jednice Općine Podgorač, kako 
je rekao županijski vatrogasni 
zapovjednik Zoran Pakšec, 
pokazala je svu opravdanost 
osnivanja Vatrogasne zajednice 
Općine Podgorač. Čestitao nam 
je prvi rođendan, ali i uspješno 
obavljene zadaće u prvoj godini 
formiranja VZ Općine Podgo-
rač. Osnivanjem Vatrogasne za-
jednice mi smo naprosto izvršili 
ono što zakon nalaže. 
Tijekom te prve godine, uspješ-
no je izvršeno 12 vatrogasnih 

intervencija u kojima su u po-
četku sudjelovali vatrogasci 
DVD-a Podgorač kao stožer-
nog društva, a u posljednje tri 
intervencije pridružili su im se 
i vatrogasci DVD-a Kršinci. U 
dosadašnjem dijelu 2024. godi-
ne zabilježene su četiri nove va-
trogasne intervencije u kojima 
su zajednički sudjelovali vatro-
gasci ova dva DVD-a.

Sada se jasno vidi sva oprav-
danost dugogodišnjeg ulaganja 
Općine Podgorač u vatroga-
stvo, u materijalna sredstva, u 
tehniku, u objekte... da to sada 
pokazuje svu svoju vrijednost 
u situacijama kada je to najpo-
trebnije.

Tko izolira DVD Stipanovci
No, postoje i određeni proble-
mi.

– Trenutno postoji neriješen 
problem unutar DVD-a Stipa-
novci gdje tamošnji predsjednik 
DVD-a, Vlatko Gašić, dru-
gačije tumači zakon i njegove 
odredbe. Ne razumijem iz kojih 
motiva ne želi provoditi zakon i 
zašto DVD Stipanovci time do-
vodi u neku poziciju izolacije. 
Zakonska je obveza pristupiti 
Vatrogasnoj zajednici općine 
kojoj pripadaju. Osobno ni na 
čemu ne inzistiram, nikoga 
ne želim tjerati ili prisiljavati. 
Samo neka svatko tko želi biti 
u sustavu vatrogastva provodi 
zakon. A, upravo Zakon o va-

trogastvu je u tom dijelu jasan 
kada se radi o jedinicama lo-
kalne samouprave i postojećim 
DVD-ima. S obzirom na zakon-
ske obveze i rokove, očekujem 
kako će najkasnije do sredine 
godine i DVD Stipanovci biti 
punopravni član Vatrogasne za-
jednice Općine Podgorač.
Kakvo je uopće vaše mišljenje 
o toj situaciji?

– DVD Stipanovci su jedno 
kvalitetno vatrogasno društvo 
s puno uspješnih nastupa na 
brojnim natjecanjima i dugom 
tradicijom. To su činjenice isto 
kao što je činjenica da se mora 
postupati po slovu zakona. Evo, 
u konkretnom aktualnom sluča-
ju mi sada moramo izrađivati 
novi sustav protupožane zaštite 
i program protupožarne zaštite 
u čemu jednostavno sva društva 
moraju biti uključena. Ne mogu 
biti negdje dalje ili izolirani. 
Zbog toga i postoje zakonske re-

gulative kako bi čitav sustav bio 
učinkovit. K tome, napominjem 
kako su financijska sredstva u 
Vatrogasnoj zajednici Općine 
Podgorač osigurana i za DVD 
Stipanovci i za DVD Kelešinka.
Dobra vijest za Budimce
Najavljeno je osnivanje novog 
DVD-a u općini.

– Da, to je svakako još jedna 
dobra vijest. U fazi osnivanja 
je još jedno dobrovljno vatrgo-
sano društvo na području Opći-
ne Podgorač. Radi se o DVD-u 
Budimci. Naime, u Općini već 
godinama to potičemo i sada 
se napokon dogodila jedna 
pozitivna klima za osnivanje 
DVD-a Budimci. Pri tome smo 
dobili pohvale i iz Vatrogasne 
zajednice OBŽ-a, pa čak i iz 
Hrvatske vatrogasne zajednice 
u vezi osnivanja DVD-a u Bu-
dimcima. Općina Podgorač će 
vrlo aktivno sudjelovati u naba-
vi potrebne tehnike i izgradnji 
vatrogasnih spremišta. U tome 
očekujemo i potporu Osječko-
baranjske županije, HVZ i osta-
li dionici. Važno je dobro opre-
miti to društvo, jer činjenica je 
da upravo u tom dijelu općine 
imamo najviše požara. U svemu 
tome važno je planirati i orga-
nizirati kvalitetno školovanje 
budućih vatrogasaca. Upravo o 
tome je i bilo riječi na protekloj 
Skupštini Vatrogasne zajednice 
Općine Podgorač, jer izuzetno 
je važno školovanje kadra.

ODRŽANA IZVJEŠTAJNA SKUPŠTINA VATROGASNE ZAJEDNICE OPĆINE PODGORAČ

Dokazana dugogodišnja ulaganja 
Općine Podgorač u vatrogastvo
Čestitajući vatrogascima, potporu je pružio i načelnik općine Goran Đanić, naglasivši kako je zajed-
nica imala puno prepreka od osnivanja do danas. Podsjetio je kako su zajednicu osnovali DVD-ovi 
Podgorač i Kršinci, pridružio se DVD Vuka Razbojište, a uskoro će član postati i novoosnovani DVD 
Budimci. Pri tome je izrazio nadu kako će se zajednici pridružiti i DVD-ovi Stipanovci i Kelešinka, koji 
su sada taoci svog vodstva – naglasio je načelnik Đanić 

Predsjedavajući na Skupštini VZ Općine Podgorač

Gosti i članovi Skupštine
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U proteklom razdoblju, napustili su nas naši sli-
jedeći donedavni sumještani:

1. Nevenka Szili, sahranjena 15. prosinca 
2023. godine na groblju u Stipanovcima 
(Svih Svetih),

2. Nada Kraljik, sahranjena 27. prosinca 
2023. godine na groblju u Podgoraču (Sv. 
Nikole),

3. Smilja Papak, sahranjena 28. prosinca 
2023. godine na groblju u Bijeloj Lozi (Male 
Gospojine).

4. Radmila Vujčić, sahranjena 29. prosinca 
2023. godine na groblju u Budimcima (Tihi 
gaj),

5. Dušan Banjac, sahranjen 8. siječnja 2024. 
godine na groblju u Budimcima (Tihi gaj),

6. Jozefina Falamić, sahranjena 19. siječnja 
2024. godine na groblju u Podgoraču (Sv. 
Nikole),

7. Marko Marošević, sahranjen 24. siječnja 
2024. godine na groblju u Budimcima (Pre-
sveto Trojstvo),

8. Zlatica Vidaković, sahranjena 25. siječnja 
2024. godine na groblju u Poganovcima 
(Sv. Ilije i Sv. Ivana Nepomuka),

9. Marija Kremer, sahranjena 26. siječnja 
2024. godine na groblju u Podgoraču (Sv. 
Nikole),

10. Ljuba Banjac, sahranjena 29. siječnja 
2024. godine na groblju u Budimcima (Tihi 
gaj),

11. Mirko Krnjajić, sahranjen 2. veljače 2024. 
godine na groblju u Podgoraču (Sv. Nikole),

12. Damir Štefančić, sahranjen 2. veljače 
2024. godine na groblju u Kršincima (Sv. 
Ane),

13. Goran Gubić, sahranjen 11. ožujka 2024. 
godine na groblju u Razbojištu (Sv. Ivana).

PREMINULI SUMJEŠTANI

Do zaključenja ovog broja Informativnog lista 
Općine Podgorač, na području općine rođeno je 
devet naših novih sumještana. Njihovim je rodi-
teljima iz općinskog proračuna isplaćena pomoć 
za novorođeno dijete u iznosu od 150 eura.
1. Jakov Vinić, rođen 9. prosinca 2023. godine, 

sin Mateja i Marije iz Razbojišta,
2. Ilijana Amić, rođena 30. studenoga 2023. 

godine, kćerka Luke i Valentine iz Budimaca,
3. Minea Braidich, rođena 20. studenoga 2023. 

godine, kćerka Kevina Braidich i Ivane Gubić 
iz Podgorača,

4. Ela Vinić, rođena 30. prosinca 2023. godine, 
kćerka Josipa i Klaudije iz Podgorača,

5. Jasmin Amić, rođen, 30. prosinca 2023. go-
dine, sin Jasmina Amića i Jelene Klem iz Bu-
dimaca,

6. Jana Pelin, rođena 5. siječnja 2024. godine, 
kćerka Tihomira i Marije iz Stipanovaca,

7. Leonarda Retich, rođena 8. siječnja 2024. 
godine, kćerka Danijela i Anamarije iz Raz-
bojišta,

8. Tena Kolar, rođena 10. siječnja 2024. godi-
ne, kćerka Darka i Matee iz Stipanovaca,

9. Denis Ivanišević, rođen 8. siječnja 2024. go-
dine, sin Denisa Ivanišević i Jasmine Gubić iz 
Podgorača. 

Roditeljima čestitamo, a djeci želimo sretno i 
zdravo djetinjstvo.

NAŠI NOVI SUMJEŠTANI Nadbiskup 
Hranić 
posjetio 
Budimce
Đakovačko-osječki nadbiskup i me-
tropolit Đuro Hranić, sredinom velja-
če posjetio je Budimce u cilju vizita-
cije tamošnje župe Presvetog Trojstva.

Tom prigodom nadbiskup Hranić odr-
žao je niz radnih sastanaka, među ko-
jima i sastanka s načelnikom Općine 
Podgorač, Goranom Đanićem i rav-
nateljicom Osnovne škole Hinka Juh-
na, Zdenkom Vukomanović. Doma-
ćin sastanka bio je budimački župnik 
Vlado Karačić.

Nakon sadržajnog sastanka, načlnik 
Đanić je nadbiskupu Hraniću daro-
vao umjetničku sliku našičkog slikara 
Srećka Perkovića.

AKTIVNOSTI HKD-a PODGORAČANI

Uz gostovanja, iz HKD Podgoračani 
najavljuju Uskrsni stol u Podgoraču 

Uspješnja prezentacija podgoračkih korizmenih jela u Bektežu

Još od 2009. godine, Mladi Uskrs u 
Podgoraču u znaku je gastromanifesta-
cije »Uskrsni stol u Podgoraču«, a tako 
će biti i ovoga proljeća. Prema najava-
ma, ova tradicionalna manifestacija, po 
14. put održat će se u nedjelju 7. travnja 
ove godine u organizaciji HKD-a Pod-
goračani i pod pokroviteljstvom Općine 
Podgorač u dvorani Vatrogasnog centra.

Sportskim rječnikom govoreći, podgo-
rački folkloraši ovih su dana obavljali i 
‘terenske pripreme’ za ovu manifestaciju 
koja u Podgorač privlači sve više gosti-

ju i ljubitelja autohtonih gastronomskih 
delicija.

Naime, članovi HKD Podgoračani, po-
četkom ožujka su gostovali u Bektežu 
gdje su na tamošnjoj manifestaciji Jela u 
korizmi predstavili korizmena jela Pod-
gorača i okolice. Nakon toga su gosto-
vali u Josipovcu kod Osijeka gdje je pri-
kazan korizmeni stol. Prije ovogodišnjeg 
Uskrsnog stola u Podgoraču, članovi 
HKD Podgoračani idu na jedno obližnje 
inozemno gostovanje. Riječ je o gosto-
vanju u Bosanskom Brodu na tamošnjoj 
folklornoj manifestaciji.
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Sredinom veljače u Gradskoj 
vijećnici u Našicama održana 
je izvještajna sjednica Skup-
štine Nogometnog središta 
Našice na kojoj su, uz čla-
nove, nazočili gradonačel-
nik Grada Našica Krešimir 
Kašuba, glavni tajnik Župa-
nijskog nogometnog saveza 
Željko Bel, županijski vijeć-
nik Vanja Prošić, načelnik 
Općine Podgorač Goran Đa-
nić te ostali uvaženi gosti.

Skupština je donijela Pro-
gram rada i financijski plan 
za tekuću 2024. godinu kao i 
izmjenu Statuta zbog usklađi-
vanja sa Zakonom o sportu. 

Pored ostalog, na sjednici je 
utvrđen kalendar natjecanja 

koja su u nadležnosti Nogo-
metnog središta – tako je 2. 
županijska liga krenula s pro-
ljetnim dijelom prvenstva još 
9. ožujka, Liga Nogometnog 
središta nastavila je natjeca-

nje 23. ožujka, a finale Kupa 
između Našica i Feričanaca 
odigrat će se u Našicama 10. 
travnja. Nakon toga je usli-
jedilo proglašenje dobitnika 

i dodjela priznanja za 2023. 
godinu. 

Što se tiče kandidata s pod-
ručja općine Podgorač, valja 
istaknuti kako je za višego-
dišnji rad u nogometu nagra-
đen Ivica Buljan iz NK Vuka 
u Razbojištu.

Kako je navedeno u obrazlo-
ženju – u ovoj kategoriji pri-
znanja su dobili oni djelatnici 
koji marljivo i s iznimnim 
entuzijazmom rade godina-
ma u svojim sredinama i ljudi 
najčešće za njih niti ne znaju, 
a oni su važan kotačić svoga 
kluba. 

Čestitamo gospodinu Bulja-
nu!

POČEO PROLJETNI DIO NOGOMETNE SEZONE

Totalno različit 
proljetni početak 
Sloge i Mladosti

Tablica 2. ŽNL Našice

Poz. Klub OU POB NER POR POS PRI GR Bod
1. NK Željezničar (MN) 12 10 2 0 59 12 +47 32
2. NK Sloga Podgorač 13 10 2 1 51 17 +34 32
3. NK Lila 12 8 3 1 40 9 +31 27
4. NK Zoljan 13 6 4 3 23 14 +9 22
5. NK Vihor (J) 12 7 0 5 23 19 +4 21
6. NK Martin 13 5 2 6 27 35 -8 17
7. NK Croatia Velimirovac 13 4 1 8 26 36 -10 13
8. NK Zagorac 1952 12 3 3 6 14 27 -13 12
9. NK Mladost Stipanovci 13 3 2 8 16 30 -14 11

10. NK Omladinac Niza 13 3 2 8 16 37 -21 11
11. NK Iskrica 13 3 2 8 18 41 -23 11
12. NK Brezik 13 2 1 10 10 46 -36 7
13. NK Slavonija Klokočevci 0 0 0 0 0 0 0 0

zauzima 9. mjesto na tablici 
sa skromnih 11 ostvarenih bo-
dova. Prvenstvo završava 26. 
svibnja i sigurno donosi mno-
štvo neizvjesnosti. U svakom 

slučaju, slogašima želimo da 
nastave ovim tempom, a mla-
dostašima želimo puno bolji 
uspjeh u nastavku sezone.

Slogaši pred početak utakmice u Martinu

Ljubitelji lokalnog nogometa 
napokon mogu biti zadovolj-
ni – počeo je proljetni dio no-
gometne sezone. U vrijeme 
zaključivanja ovog broja In-
formativnog lista Općine Pod-
gorač odigrana su dva proljetna 
kola 2. ŽNL Našice, dok je na-
tjecanje u LNS započelo kasni-
je, tek 23. ožujka.

Inače, valja naglasiti kako je 
NK Slavonija iz Klokočeva-
ca odustala od natjecanja. A, 
prema važećim pravilima, svi 
ostvareni rezultatima koje je 
NK Slavonija ostvarila u dosa-
dašnjem dijelu natjecanja su iz-
brisani. Stoga je ukupna tablica 
2. ŽNL Našice doživjela dosta 
promjena u odnosu na završnu 
tablicu jesenskog dijela prven-
stva. No, što je tu je.

Naša dva općinska predstav-
nika u ovom rangu natjeca-
nja – NK Sloga iz Podgorača 
i NK Mladost iz Stipanovaca 

– ostvarila su totalno različiti 
početak.

Podgoračka Sloga nakon dva 
proljetna kola zauzima drugo 
mjesto na tablici s istim brojem 
bodova kao i vodeći Željezni-
čar iz Markovca Našičkog, ali 
Željezničar ima utakmicu ma-
nje. K tome Željezničar ima 
bolju gol razliku (59:12, od-
nosno + 47), dok je Sloga na 
51:17, odnosno + 34.

Već u prvom proljetnom kolu, 
odigranom 9. ožujka, dogo-
dio se sraz naša dva općinska 
kluba. Sloga je bila domaćin 
Mladosti i ostvarila pobjedu re-
zultatom 4:2. U drugom je kolu 
Sloga gostovala u Martinu i po-
bijedila još boljim rezultatom. 
Bilo je 5:2 za slogaše. 

Mladost je pak bila domaćin 
vodećem Željezničaru i doži-
vjela težak poraz od 0:6. Po-
slije ta dva proljetna poreza od 
vodećih klubova lige, Mladost 

ODRŽANA IZVJEŠTAJNA SJEDNICA SKUPŠTINE NOGOMETNOG SREDIŠTA NAŠICE

Vrijedno priznanje Ivici Buljanu iz Razbojišta

Detalj sa sjednice Skupštine NS Našice
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Ponovno 
sadimo!
Nakon prošlogodišnjeg dopri-
nosa stvaranju aleje jorgovana, 
četvrtaši MŠ Podgorač ponov-
no su zasukali rukave i zaprljali 
ruke. Započeli su sa stvaranjem 
školskoga voćnjaka te nastavili 
s uređenjem školskoga okoliša. 
Mještanin našega sela, Petar 
Mihaljev, donirao je sadnice 
autohtonih vrsta jabuka našega 
kraja i to sljedeće sorte: Jona-
tan domaći, Kanada, Šumatov-
ka, Božićna zvijezda te Adamo-
va zvijezda.

Učenici su uz pomoć mještani-
na Igora Ivančića iskopali ze-
mlju, posadili sadnice, dobro ih 
zalili vodom, a kako bi sadnica-
ma osigurali što bolji rast, isko-
ristili su i kompost iz školskoga 

kompostera. Osim jabuka, u 
školskom dvorištu posađena su 
i dva stabla kestena te dva sta-
bla ginka. Jedva čekamo dan 

kada ćemo ubrati prvi plod svo-
ga rada, a do tada šaljemo po-
ruku: »Priroda nam daje kada 
mi dajemo njoj.« 

U organizaciji Gradskog dru-
štva Crvenog križa Našice, 
krajem siječnja je u Osnovnoj 
školi Hinka Juhna u Podgora-
ču održana radionica o pruža-
nju prve pomoći. 

Volonteri Crvenog križa educi-
rali su, ali i praktično demon-
strirali neke od najvažnijih 
scenarija u pružanju prve po-
moći. Radionica je održana za 
učenike šestih i sedmih razre-
da, pružajući im važna znanja 
o osnovnim postupcima prve 
pomoći i prepoznavanju si-
tuacija u kojima je potrebno 
djelovati. Cilj radionice bio je 
podizanje svijesti među mladi-
ma o važnosti osnovnih postu-
paka prve pomoći te ih osna-
žiti vještinama koje mogu biti 
od presudne važnosti u hitnim 
situacijama. 
Zahvaljujući praktičnim vjež-
bama učenici su stekli osnov-

U PODGORAČU ODRŽANA – PLAZMA SPORTSKE IGRE MLADIH

Prvo u Podgoraču, pa u Osijeku, onda u Vukovaru

Hrvatska premijera ovogodiš-
nje 28. sezone Plazma Sportske 
igre mladih održana je sredi-
nom siječnja upravo u podgo-
račkoj Osnovnoj školi Hinka 
Juhna. 

Sportske igre mladih, najveća 
je amaterska sportska manife-
stacija u Europi, čiji je cilj pro-
micanje zdravih životnih navi-
ka kroz druženje i sport.

– Zero Waste (nula otpada) 
kampanjom započeli smo novu 
sezonu Igara, a kako uz promo-
ciju sporta i sportskog načina 

života među našim sudionici-
ma implementiramo i pozitivan 
utjecaj na nove životne navike, 
edukaciju ćemo provoditi tije-
kom cijele sezone na svim na-
šim natjecanjima na kojima će 
ove godine sudjelovati više od 
110.000 djece i mladih – ista-
knuo je Tihomir Gudić, izvrš-
ni direktor Plazma Sportskih 
igara mladih.

Zero Waste jedinstven je pro-
jekt koji mlade na kreativan 
način educira kroz igru i sport, 
a radnje koje su kroz to prove-

dene djeca lakše i prirodnije 
usvajaju i prakticiraju u svako-
dnevnom životu. Kroz eduka-
tivnu pitalicu mlade se potiče 
da sami, logičkim zaključcima, 
nalaze uzroke i rješenje proble-
ma održivog razvoja, a drugi 
dio – sportski – posvećen je 
praktičnom dijelu razvrstava-
nja otpada na SIM poligonu.

Podgorač izvrstan 
domaćin
Prva postaja ovogodišnjih Iga-
ra u Hrvatskoj bila je Osječko-
baranjska županija i to upravo 

Podgorač, koji se predstavio 
kao izvrstan domaćin. Doče-
kao je Zero Waste s veselom 
navijačkom atmosferom u OŠ 
Hinka Juhna, a mlade igrače su 
podržali načelnik općine Go-
ran Đanić i ravnateljica škole 
Zdenka Vukomanović. 

Učenici su u prvom dijelu imali 
edukativno predavanje i nagrad-
ne pitalice pa su sami, kroz lo-
gičko zaključivanje, pronalazili 
uzroke i rješenja problema odr-
živog razvoja, dok je drugi dio 
bio sportski, u kojem su učenici 

Uz promociju sporta i sportskog načina života među našim sudionicima implementiramo i pozitivan 
utjecaj na nove životne navike, edukaciju ćemo provoditi tijekom cijele sezone na svim našim na-
tjecanjima na kojima će ove godine sudjelovati više od 110.000 djece i mladih – istaknuo je Tihomir 
Gudić, izvršni direktor Plazma Sportskih igara mladih

Uzavrela navijačka atmosfera 
u školskoj dvorani

Pobjednička ekipa Tigrova Pobjednička ekipa Hinkovci

(Zabilježila učiteljica Milica Ivančić)
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»Moj stroj za zabavu«
U Muzeju likovnih umjetnosti 
u Osijeku, sredinom ožujka 
je otvorena izložba učeničkih 
radova Osječko-baranjske žu-
panije pod nazivom »Moj stroj 
za...«. Našu školu predstavlja 
Paula Riger (5.A) sa svojim 
likovnim radom »Moj stroj za 
zabavu«. Izložba je u Osijeku 
trajala do 21. ožujka koji se obilježava kao Dan darovitih učenika. 

Lena šesta u županiji
Nešto ranije, u osječkoj OŠ Vladimira 
Becića održano je Županijsko natjecanje, 
odnosno izložba učenika osnovnih škola 
iz područja vizualnih umjetnosti i dizajna 
LIK 2024. Naša učenica Lena Ivančić 
(7.A) zauzela je sjajno šesto mjesto u 
Osječko-baranjskoj županiji s osvojenih 
19 bodova!

Tena na županijskoj smotri »LiDraNo 2024.«
Županijska smotra LiDraNo 2024. već 
se četvrtu godinu održava u Osnovnoj 
školi »Grigor Vitez«, Osijek. I ove go-
dine je sudjelovao velik broj učenika i 
mentora iz cijele Osječko-baranjske 
županije. Našu školu predstavljala je 
učenica 2. razreda PŠ Razbojište Tena 
Varga i njena mentorica Silvana Šarić. 
Tena je sudjelovala s recitacijom »Dido-
va torba«, Dragutina Pavličevića Ple-
terničkog, a ostvarila je visoko četvrto 
mjesto. Iako nije uspjela izboriti sudje-
lovanje na državnoj smotri Tenin nastup 
je svakako uspio u tome da se čuje za 
ime naše škole i svima s naše škole po-
novno otvorio svoja vrata za sudjelova-
nje i na slijedećim smotrama.

Dečki šesti u futsalu
Krajem siječnja u Našicama je odigrano međuopćinsko natjecanje 
u futsalu za učenike sedmih i osmih razreda osnovnih škola. Uče-
nici naše škole ostvarili su šesto mjesto, a predstavljali su nas: Mi-
hael Radusin, Luka Balentić, Petar Herceg, Marko Schutbach, 
Vedran Vladić, Bojan Mrvić, Zoran Filipović, Kristijan Bičanić, 
Karlo Paulić, Filip Mojzeš i Jan Gajčević.

U PODGORAČU ODRŽANA – PLAZMA SPORTSKE IGRE MLADIH

Prvo u Podgoraču, pa u Osijeku, onda u Vukovaru

USPJESI NAŠIH UČENIKA

(Sve ove, ali i još mnoge druge vijesti na službenoj školskoj web-
stranici, zabilježila je učiteljica Tajana Tomoković)

na postavljenom sportskom po-
ligonu kroz praktični dio rješa-
vali zadatke razvrstavanja otpa-
da u što kraćem vremenu.

Pobijedili »Tigrovi« i 
»Hinkovci«
Plazma Sportske igre mladih 
pružaju svoj djeci mogućnost 
sudjelovanja u različitim spor-
tovima, a među mješovitim eki-
pama razredne nastave u finalu 
su sudjelovale ekipe »Mudre 
sovice« i »Tigrovi«. U ovom 
finalu bolje se snašla ekipa 
»Tigrovi« za koju su nastupali 
učenici četvrtog razreda: Ema 
Tavić, Tena Majačić, Adriano 
Orban i Leo Kezerle.

U finalu predmetne nastave sa-
stale su se ekipe »Hinkovci« i 

»Mali pravi«. U ovom drugom, 
vrlo napetom finalu, za djelić 
sekunde bili su bolji »Hinkov-
ci« za koje su nastupali učenici 
šestog razreda: Tihana Pelin, 
Lara Retich, Andreas Ivančić 
i Petar Herceg.

Plazma Sportske igre mladih 
28. sezonu započele su sport-
sko-edukativnim programom 
»Zero Waste – Budi dio igre – 
Čuvajmo naš planet« u sklopu 
kampanje o očuvanju okoliša, 
razvrstavanju otpada i recikli-
ranju u Podgoraču i Osijeku. 

Nakon Podgorača Plazma 
Sportske igre mladih stigle su 
u Osijek, u OŠ Antuna Miha-
novića, a potom nastavile u 
Vukovaru.

Sve sudionike pozdravila je ravnateljica 
Vukomanović i načelnik Đanić

RADIONICA U OŠ HINKA JUHNA U PODGORAČU

Učenici učili o osnovnim 
postupcima prve pomoći

no razumijevanje prve pomoći i 
naučili kako pravilno reagirati u 
različitim situacijama. U GD Cr-
venog križa Našice ističu zado-
voljstvo postignutim rezultatima 

radionice i naglašavaju značaj 
stalne edukacije mladih o tema-
ma povezanima s humanitarnim 
radom i pružanjem pomoći u hit-
nim situacijama. 
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Općina donirala tzv. pametnu školsku ploču
Vrlo brzo smo reagirali na inicijativu školske ravnateljice da Općina pomogne u nabavci jedne tzv. pametne, 
digitalizirane školske ploče. Općina je to financijski uspjela riješiti i to nam je veliko zadovljstvo, jer vidimo s 
kolikim entuzijazmom i učitelji i učenici lakše i kvalitetnije rade uz tzv. pametne školske ploče. Tako i treba biti, 
jer to je najbolja poveznica uspjeha i škole i Općine – istaknuo je općinski načelnik Goran Đanić

Krajem veljače, općinski na-
čelnik Goran Đanić posjetio 
je Osnovnu školu Hinka Juhna 
u Podgoraču kako bi se uvjerio 
u način rada i praktične primje-
ne tzv. pametne školske ploče 
koju je Općina Podgorača dari-
vala osnovnoj školi.

U pratnji školske ravnateljice 
Zdenke Vukomanović, načel-
nik je nazočio nastavi engle-
skog jezika učenika sedmih 
razreda i njihove učiteljice Je-
lene Subjak. Naravno, uz pri-
mjenu pametne ploče.

Suradnja Općine i škole
– Općina je uvijek partner i 
uvijek na raspolaganju našoj 
Osnovnoj školi Hinka Juhna. S 
ravnateljicom škole, Zdenkom 
Vukomanović, imamo odličnu 
suradnju. Dakle, s matičnom 
školom u Podgoraču, ali i s 
područnim školama u Poga-
novcima, Budimcima, Razbo-
jištu i Stipanovcima, Općina 
Podgorač je logični partner i 
uvijek stojimo na raspolaganju 
za suradnju i pomoć. I osobno 
kao općinski načelnik uvijek se 
nastojim odazati pozivima iz 
škole i nastojim aktivno sudje-
lovati u školskim događanjima. 
Pri tome napominjem kako ta 
dobra suradnja nije »od jučer«. 
Općina i škola odlično surađu-
ju dugi niz godina. K tome, kao 
Općina nastojimo vrlo aktivno 
sudjelovati u svim generacij-
skim segmentima naših mje-
štana. Pored aktivnosti koje 
se odnose na osnovnu školu, u 
planiranju općinskih aktivnosti i 
financijskih sredstava, vrlo kon-
kretno podupiremo sve što je 
u vezi naše djece vrtićke dobi, 
naših srednjoškolaca i studena-

ta, pa i umirovljenika. Dakle, od 
subvencije prijevoza srednjo-
školaca, studentskih stipendija, 
đačkih obroka, uskrsnica i bo-
žićnica, pa sve do ovogodišnjeg 
velikog općinskog izdvajanja 
za financiranje školskog pri-
bora, radnih bilježnca i mapa. 
Time smo pomogli učenicima, 
ali još više njihovim roditeljima 
kako iz svojih kućnih budžeta 
ne moraju izdvajati sredstva za 
te namjene. Stoga smo odmah 
reagirali na inicijativu školske 
ravnateljice da Općina pomo-
gne u nabavci jedne tzv. pamet-
ne, digitalizirane školske ploče. 

Općina je to financijski uspjela 
riješiti i to nam je veliko za-
dovljstvo, jer vidimo s kolikim 
entuzijazmom i učitelji i učenici 
lakše i kvalitetnije rade uz tzv. 
pametne školske ploče. Tako i 
treba biti, jer to je najbolja po-
veznica uspjeha i škole i Općine 
– istaknuo je općinski načelnik 
Goran Đanić, prigodom posjete 
školi i simboličnom puštanju u 
rad još jedne tzv. pametne škol-
ske ploče.

Bez digitalizacije nema 
suvremenog obrazovanja 
A, o tome što uopće tzv. pa-
metna ploča znači u današnjem 

obrazovanju, Zdenka Vukoma-
nović, ravnateljica Osnovne 
škole Hinka Juhna, kaže:

– U posljednje vrijeme u svim 
školama, u svakom segmentu 
obrazovanja provodi se digital-
na komponenta i danas se ne 
može raditi bez tzv. digitalije. 
U obrazovnom sustavu se više 
bez pametne ploče, laptopa ili 
projektora koji su povezani s in-
ternetom – ne može raditi. Sve 
je to sada napravljeno na nekim 
platformama. Udžbenici postoje 
u materijalnom obliku, ali je sve 
i digitačnom obliku. Lektire se 
čitaju preko ekrana... Digitali-
ja nam se definitivno uvukla u 
sve sfere života. Izuzetno sam 
zahvalna općinskom načelni-
ku što je Općina za sve učeni-
ke osigurala radne bilježnice, 
mape i drugu dodatnu opreme 
za pojedine predmete. A, ova 
posljednja općinska donacija u 
vidu pametne ploče, zaista nam 
izuzetno znači u daljnjoj moder-
nizaciji naše škole. U matičnoj 
školi sada imamo sedam pamet-
nih ploča i time smo ‘pokrili’ 
sve veće učionice. Od područ-
nih škola, za sada pametnu plo-
ču imamo samo u Budimcima i 
namjera nam je da i za ostale tri 
prodručne škole također naba-
vimo pametne ploče. Mi ćemo 
i dalje pisati projekte, surađivati 
s Općinom i Županijom, te oče-
kujemo da u skoroj budućnosti 
riješimo sve područne škole u 
tom smislu. Jer, logično da nam 
je cilj da i naše škola u potpu-
nosti bude dio nastavno-obra-
zovnog procesa kakav je u tren-
du i bez čega se više ne može 
zamisliti kvalitetno i moderno 
obrazovanje – zaključila je rav-
nateljica.

Učiteljica objašnjava način rada pametne ploče Sada sve veće učionice imaju pametnu ploču Prezentacija primjene digitalizacije u nastavi

Zajednička fotka za uspomenu

Dogodine pametne ploče i u svim 
područnim školama
Na te riječi školske ravnateljice, promptno je reagirao općinski na-
čelnik Goran Đanić, najavivši daljnja općinska ulaganja u školu.

– Općinski proračun za tekuću, 2024. godinu je isplaniran, ali već 
sada mogu najaviti kako ćemo u proračunu za slijedeću, 2025. go-
dinu svakako planirati financijsku obvezu nabavke pametnih ploča 
za područne škole u Budimcima, Stipanovcima, Razbojištu i Poga-
novcima. Također, naglašavam kako će Općina i nadalje financirati 
nabavku radnih bilježnica, mapa i sve ostale potrebne opreme za 
svakog našeg učenika. To više, jer to nije samo pomoć učenicima, 
nego i izravna financijska potpora svim roditeljima, a pogotovo 
onima koji u obitelji imaju više učenika – rekao je načelnik.
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